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8 september 2020

Aan de leden van de raad,

Uw raad heeft op 25 november 2014 de “Marktverordening gemeente Zwijndrecht” 
vastgesteld. Inmiddels zijn we een aantal jaren verder en is actualisering aan de orde:
- De zgn. branchelijsten (onderdeel van de inrichtingsplannen) dienen iedere 4 jaren 
beoordeeld te worden;
- De marktverordening en inrichtingsplannen dienen getoetst te worden aan de 
richtlijnen van de Dienstenwet;
We vinden het belangrijk dat procedures worden vereenvoudigd en dat er maatwerk is waar 
nodig. Dat komt niet vanzelfsprekend voort uit het actualiseren van regelgeving, maar 
wanneer we actualiseren is dat een onderliggend doel.

Voor standplaatsen waarvoor vergunning is verstrekt op grond van de APV is aanleiding de 
bestaande locaties en de bezetting van de standplaatsen te onderzoeken. Ook hiervoor 
geldt dat het proces van vergunningverlening getoetst dient te worden aan de Dienstenwet 
en zo nodig worden de werkprocessen geoptimaliseerd en regelgeving geactualiseerd.

De doelstelling hiervan is te komen tot een actualisatie van het beleid voor weekmarkten en 
standplaatsen. 
De ondernemers in Zwijndrecht bieden we hiermee ruimte en kansen. Waar mogelijk vullen 
we standaardprocedures aan met maatwerk. Zij krijgen minder te maken met gemeentelijke 
regels, rompslomp of beperkingen.
Het is belangrijk dat iedereen in Zwijndrecht mee kan blijven doen. Dat betekent dat we ook 
oog hebben en houden voor de economische en sociale functie van weekmarkten en 
standplaatsen.

De markt is van belang voor veel inwoners, dat is in de tijd dat er geen markt mocht zijn 
extra duidelijk geworden. Om de markt in stand te houden is actualisering van het beleid 
belangrijk. We willen een vitale markt, gericht op een brede doelgroep in de samenleving 
van Zwijndrecht.
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Hiermee geven wij invulling aan het thema Economie in het raadsprogramma 2018-2022 en 
streven naar het voor de toekomst behouden van sterke en aantrekkelijke weekmarkten en 
standplaatsen, die het winkelgebied aanvullen en het voorzieningenniveau versterken.

Vanwege beperkende maatregelen als gevolg van de coronapandemie houden wij hiervoor 
geen bijeenkomst met belanghebbenden en direct betrokkenen maar houden wij hiervoor 
een schriftelijke consultatie. Wanneer de uitkomsten hiervan bekend zijn zullen wij u 
daarover informeren.

Hoogachtend,

De secretaris, De burgemeester,


